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CVČ Elán odštartovalo školské súťaže
D, SCP Ružomberok H – Katolícka uni-
verzita Ružomberok, Hrboltová C – SCP 
Ružomberok G.

Program 3. kola: SCP Ružomberok 
G – Hubová B, Katolícka univerzita Ru-
žomberok – Hrboltová C, Biely Potok 
D – SCP Ružomberok H, Martinček B 
– Turík B, Hubová C – Ivachnová B.

Vyššie súťaže
IV. liga

Dolnoliptovským družstvám sa v 
premiére novej sezóny nedarilo. Liptov-
ské Sliače nestačili na domáce Iľanovo 
a Černová prehrala v Krivej. Úvodná 

kapitola nevyšla ani minuloročným ví-
ťazom V. ligy z Liptovského Mikuláša, 
ktorí neuspeli na pôde Tvrdošína B.

  
Výsledky 1. kola: Iľanovo – Liptov-

ské Sliače 16:2 Body hostia: E. Mrva 2, 
Mamojka a M. Dvorský st. 0, Korman 
0 výhier/3 prehry, striedal Brezňan 0 
výhier/1 prehra; Krivá – Černová 11:7 
Body – hostia: B. Šnauko 2,5, Pančík a 
R. Šnauko po 2, M. Kmeť 0,5; Tvrdo-
šín B – ŠKST Liptovský Mikuláš 12:6; 
Lokca – Bobrovec 7:11; Námestovo B 
– Liptovský Hrádok 11:7; Dlhá nad 
Oravou – Tvrdošín C 13:5.

Pripravil Juraj Švento

Stolný tenis v Ľubochni

Dolný Liptov je dlhé roky jednou z najvýznamnejších bášt stolného tenisu 
na Slovensku, pýchou regiónu je extraligový ŠKST Ružomberok. O jednom 
z najstarších klubov Liptova hovorí predseda stolnotenisového oddielu v Ľu-
bochni Ing. Jaroslav Dráb. 

„Stolný tenis sa v Ľubochni hráva súťažne od roku 1956. V posledných rokoch 
sa tu stabilizoval káder 4 hráčov - Milan Okáľ, Martin Chyla, Vojtech Olos ml. a 
Vojtech Olos st; ktorí pravidelne hrávali, ale bez toho, aby ich mal kto nahradiť 
v prípade nejakých problémov. Boli tu síce ďalší dvaja registrovaní hráči Jozef 
Chovan a Stanka Sekejová, ale tí hrávali minimálne. Navyše, na tréningy začali 
chodiť štyria mladí chlapci, na ktorých bolo evidentné, že ich to baví a majú v 
sebe celkom slušný potenciál. Práve preto sme sa v sezóne 2009/2010 prihlásili 
do VIII. ligy. Práve traja z týchto chlapcov boli základom B–čka. Dušan Korman, 
Martin Kameniar a Rišo Drábik sa plnohodnotne chytili a dopĺňal ich hlavne Jo-
zef Chovan a občas Stanka Sekejová a ďalší mládenec Roman Rapoš. Družstvu sa 
darilo a v dlhodobej časti sme skončili na 4. mieste, ktoré sme potvrdili aj v play 
– off a nakoniec sme postúpili do rozširujúcej sa VII. ligy. Hneď v nováčikovskej 
sezóne sa nám darilo a boli sme šťukou súťaže a nebyť neúčasti nášho najlepšieho 
hráča Dušana Kormana v posledných troch kolách pre zranenie, mohli sme skon-
čiť oveľa vyššie, lebo stred tabuľky bol veľmi vyrovnaný. Práve vydarená sezóna 
v VII. lige nám trocha premiešala  rebríček  a Dušan Korman sa prepracoval do 
A– čka a do B – čka sa presunul nestarnúci Vojto Olos st; ktorý bol veľkou oporou 
pre mladých chlapcov.

Situácia v B – čku sa nám skomplikovala v sezóne 2012/2013, keď nám z A 
– čka vypadol Milan Okáľ, ktorý sa vrátil do rodnej Hubovej, kde začínali oži-
vovať stolný tenis a taktiež nám chýbal Dušan Korman, ktorý sa presťahoval do 
Liptovských Sliačov, kde už pravidelne hráva aj IV. ligu.

Dvaja najlepší z B – čka M. Kameniar a R. Drábik sa presunuli do A – čka a pre 
B – čko nastali veľké problémy, ktoré vyvrcholili vypadnutím do VIII. ligy, kde tiež 
nemáme veľké oči a opäť nás čaká asi boj o záchranu, lebo nám ostal veľmi úzky 
káder, ktorý je navyše veľmi nevyrovnaný a vyčnieva z neho len nestor stolného 
tenisu v Ľubochni Vojto Olos st, ktorý hráva od úplného začiatku. Neostáva nám 
nič iné len opäť hľadať mladé talenty a pokračovať v tradíciách.“

Juraj Švento

Cezpoľný beh žiakov základných a 
študentov stredných škôl je tradičnou 
ouvertúrou školských športových postu-
pových súťaží v rámci okresu v danom 
školskom roku, ktorých organizátorom 
je Centrum voľného času Elán (CVČ) v 
Ružomberku. Nedávne obvodné kolo 
v „cezpoláku“ sa uskutočnilo rovnako 
ako v ostatné tri roky, v Športovo-rekre-
ačnom areáli Hrabovo. 

Trať opäť viedla okolo vodnej nádrže, 
rozdiel bol akurát v tom, že len pred pár 
dňami dostal asi 300-metrový úsek pod 
apartmánmi vysypaný štrkom asfaltový 
podklad. Predpoveď počasia dávala na 
známosť, že bude pomerne sychravo a 
daždivo. Napokon teplota vzduchu bola 

znesiteľná a občas len trochu smoklilo. 
Centru aj v tomto prípade podali po-

mocnú ruku bývalí atléti a učitelia teles-
nej výchovy,  a tiež príslušníci mestskej 
polície, tí zabezpečovali bezpečnosť pri 
vybiehaní pretekárov z lesného chodní-
ka cez lavičku na asfaltovú komuniká-
ciu. Bývalý všestranný bežec Ladislav 
Valent poslal pár minút pred desiatou 
hodinou výstrelom z pištole do pohybu 
prvú kategóriu, žiačky ZŚ. Spolu sa na 
štart v štyroch kategóriách postavilo 
144 pretekárov takmer zo všetkých ZŠ 
a SŠ okresu. Na krajské kolo (8. októbra 
v Liptovskom Mikuláši) postupujú naj-
lepšie 3-členné družstvá v každej kate-
górii a tiež víťazný jednotlivec, aj ak nie 

je členom postupujúceho družstva.
Z výsledkov – jednotlivci – žiačky ZŠ 

(1200 m): 1. Eva Vieriková (ZŚ s MŠ 
Liptovská Osada), 2. Lea Brnčalová (ZŠ 
Zarevúca), 3. Janka Balková (ZŠ s MŠ 
Liptovská Teplá); žiači ZŠ (2400 m): 
1. Kristián Jánošík (ZŠ s MŠ Liptovská 
Lúžna), 2. Tomáš Kovalčík (ZŠ Černo-
vá), 3. Lukáš Lupták (ZŠ Liptovské Slia-
če); študentky SŚ (2400 m): 1. Vanda 
Hošeková (štátne gymnázium), 2. Lu-
cia Smiešková (Spojená škola), 3. Klau-
dia Kudličková (štátne gymnázium); 
študenti SŠ (3600 m): 1. Filip Pavlíček 
(štátne gymnázium), 2. Patrik Lersch 
(Stredná odborná škola polytechnic-
ká), 3. Martin Graňák (štátne gymná-
zium); družstvá – žiačky ZŠ: 1. ZŠ s MŠ 
Liptovská Osada (Vieriková, Marošová, 
Vyšná); žiaci ZŠ: 1. ZŠ Klačno (Šróba, 
Kudlička, Madleňák); študentky SŠ: 1. 
štátne gymnázium (Hošeková, Kudlič-
ková, Fričová), študenti SŠ: štátne gym-
názium (Pavlíček, Graňák, Frič).

Pavol Svrček, foto Jozef Olejník

V Ružomberku sa 24. augusta konal 
v „Koniarni“ druhý ročník florbalového 
turnaja. Na podujatí sa zišla opäť kva-
litná konkurencia. Tak ako minulý rok, 
podujatie zorganizovala trojica usporia-
dateľov: Marko Masaryk, Ladislav Gál 
a Juraj Furťo. Ako nám povedal jeden z 
nich, M. Masaryk, na turnaji sa zúčast-
nili družstvá z celého Slovenska, posil-
nené aj hráčmi zo zahraničných klubov. 
M. Masaryk: „Na turnaji sme dali dokopy 
opäť družstvo Šikágo, zložené z viacerých 
kvalitných slovenských klubov. Okrem nás 
tu boli aj iné kvalitné družstvá. Florbal je 
expandujúci šport, je snaha dostať ho na 
olympiádu do Brazílie. Na Slovensku sa 
hrá extraliga, máme i svoj zväz.“ 

Florbal sa hrá podobne ako hokej, má 
svoj špecifický výstroj, ale aj pravidlá. 
Hrá sa 3-krát 20 min. Hrá ho na ploche 
tiež 5 hráčov z jedného mužstva plus 
brankár. Strieda sa ako pri hokeji. Je to v 

podstate bezkontaktný šport, určite by 
sa nemal hrať ako v hokeji. Napr. nie je 
dovolený prvý kontakt s hokejkou spo-
luhráča, pred dotykom s loptičkou. Tiež 
sú hráči za nedovolenú hru vylučovaní. 
Brankári musia mať dobré chrániče. 
Hrá sa na ihrisku 40 x 20 metrov. Na 
turnajoch je ale možnosť hrať i na men-
ších ihriskách. A budúcnosť turnaja?

M. Masaryk: „Na turnaj sú dobré 
ohlasy, radi by sme ešte zvýšiť jeho kva-
litu i pozvaním mužstiev zo zahraničia. 
Vďaka sponzorom, bez ktorých by sa 
uskutočniť nemohol. Máme putovný po-
hár, podujatie sme sa rozhodli organizo-
vať v letných mesiacoch.“

Na záver výsledky turnaja. Vyhralo 
domáce mužstvo Šikágo, ktoré vo finále 
porazilo mužstvo Likavka&Dukla jasne 
18:4. Tretí skončili hráči z Tvrdošína, tí 
v boji o tretie miesto porazili družstvo 

All stars DK 9:4. Usporiadatelia vy-
hodnotili i najlepších hráčov turnaja. 

Florbalový turnaj v Koniarni

Najlepší strelec - Lukáš Hájek team Ši-
kágo, najlepší brankár - Ján Lukáč team 

Likavka, najlepší hráč - Dominik Záň z 
Tvrdošína. 

Branislav Močáry

Víťazné mužstvo po finále.


